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namnunderskrifter 
 
Sekreterare Sara Tiger 

Ordförande Andreas Olsson (C) 

Justerare Malin Lauber (S) 

Justerade paragrafer §§ 330-350 

 
Anmärkning 

 
Ärendena hanterades i följande ordning: §§ 330-
332, 350, 333-349 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 
2022-11-01 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   2 (27) 

 

Förteckning över kommunstyrelsens arbetsutskotts 
ärenden den 1 november 2022 

§ 330 Dnr 302917 
Justering av protokoll............................................................................... 4 

§ 331 Dnr 297093 
Information från ledamöter och ersättare samt från 
kommunledningsförvaltningen ............................................................... 5 

§ 332 Dnr 2022-00513 
Byte av tryggande - försäkring av förmånsbestämda pensioner
 ........................................................................................................................ 6 

§ 333 Dnr 2022-00437 

Verkställighet av kommunfullmäktiges beslut om fond för 
investeringar i energieffektiva lösningar 2022 ................................. 8 

§ 334 Dnr 2022-00450 

Fastställande av markpris på Bredvik för etapp 8 .......................... 9 

§ 335 Dnr 2022-00486 
Gallringsbeslut för information i Kommunhälsans journalsystem 
CGM J4 ....................................................................................................... 10 

§ 336 Dnr 2022-00505 
Extra aktieägartillskott till Vöfab för omställning till LED-
belysning i kommunens verksamhetslokaler ...................................... 12 

§ 337 Dnr 2022-00518 

Översyn av hemsändningsbidrag 2022 .............................................. 13 

§ 338 Dnr 2022-00501 
Maxtaxa för bygg- och rivningsavfall 2023 ..................................... 14 

§ 339 Dnr 2021-00573 
Revidering av Tillämpningsanvisningar angående vård- och 
omsorgsavgifter i Växjö kommun för 2022 ........................................ 15 

§ 340 Dnr 2022-00495 
Uppdrag om ny brandstation i Lammhult ..........................................16 

§ 341 Dnr 2022-00496 
Uppdrag om renovering av brandstation i Braås .......................... 17 

§ 342 Dnr 2022-00337 
Skrivelse om konsekvenser av hantering av resurspersonal på 
Norregårdsskolan - Christer Svensson (SD) och Conny Lindahl 
(SD) ............................................................................................................... 18 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 
2022-11-01 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   3 (27) 

 

§ 343 Dnr 2022-00386 
Medborgarförslag om att riva slottsruinen på Hissö och bygga 
ett lekland .................................................................................................. 20 

§ 344 Dnr 2022-00326 
Medborgarförslag om fest för att fira 100 000 medborgare ...... 21 

§ 345 Dnr 2022-00410 
Medborgarförslag om rundvandring på CLV .................................. 22 

§ 346 Dnr 2022-00377 

Medborgarförslag om fler laddstolpar till elbilar .......................... 23 

§ 347 Dnr 2022-00421 
Val av begravningsombud .................................................................... 24 

§ 348 Dnr 2022-00002 

Inkomna och besvarade skrivelser av intresse samt inkomna 
inbjudningar och protokoll, september-december 2022 ............. 25 

§ 349 Dnr 297092 

Övrigt .......................................................................................................... 26 

§ 350 Dnr 2022-00528 
Information om Riktlinjer för resultatutjämningsreserv (RUR) ..... 27 

 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 
2022-11-01 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   4 (27) 

 

§ 330 Dnr 302917 
 

Justering av protokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet utser Malin Lauber (S) till att justera protokollet. 
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet ska besluta om vem som ska justera protokollet 
tillsammans med ordföranden. 
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§ 331 Dnr 297093 
 

Information från ledamöter och ersättare samt från 
kommunledningsförvaltningen 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Sofia Stynsberg (M) informerar att hon tillsammans Andreas Olsson (C) 
och Julia Berg (S) har besökt samhällsföreningen i Ingelstad. Vid besöket 
diskuterades framförallt trafiksäkerheten kring det nya området med 
villatomter (soltomterna) och problemen med väg 27.  
 
Stynsberg informerar även om ett besök från föreningen Svenska 
Cykelstäder där kommunen fick tillfälle att visa utbyggnaden av sin 
cykelinfrastruktur. 
 
Ordförande Andreas Olsson (C) informerar från prisutdelningen av Växjö 
kommuns träbyggnadspris för 2022. Vinnaren av priset är den nybyggda 
idrottsanläggningen i Räppe. 
 
Andreas Olsson (C) informerar vidare att han tillsammans med Jon 
Malmqvist (KD), Malin Lauber (S), Otto Lindlöf (S) samt tjänstepersoner 
från kultur- och fritidsförvaltningen var med när fotbollslaget Växjö DFF 
uppmärksammades för att ha gått upp i damallsvenskan. 
 
Monica Skagne, kommunchef, informerar inför nästa veckas 
sammanträde med kommunstyrelsen som kommer innehålla en större 
presentation kring koncernledningens arbete. I övrigt rullar det på bra 
bland bolag och förvaltningar. 
 
Skagne nämner även eftermiddagens styrelsemöte med moderbolaget 
Växjö kommunföretag (VKAB) där Oliver Rosengren (M) ska avtackas. 
Han har blivit invald till riksdagen och lämnar därmed sitt uppdrag som 
ordförande i VKAB från och med 2 november. 
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§ 332 Dnr 2022-00513 
 

Byte av tryggande - försäkring av förmånsbestämda 
pensioner 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunfullmäktige beslutar att byta tryggande av 

förmånsbestämda pensioner genom försäkringslösning till en 
kostnad om cirka 91 miljoner kronor att belasta kommunens 
resultat 2022. 
 
I likhet med övriga pensionskostnader, belastar ovanstående 
åtgärd gemensam finansiering. Beslutet innebär en utökad 
kostnadsram för genomförandet om cirka 46 miljoner kronor, 
resterande 45 miljoner kronor finns avsatt i Budget 2022. 
 

2. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till kommunchefen att 
förbereda byte av tryggande av förmånsbestämda pensioner 
genom försäkringslösning till en kostnad om cirka 91 miljoner 
kronor att belasta kommunens resultat 2022. 

 
Bakgrund 
Pensionsmålet 
I Budget 2022 fastställes ett nytt mål för den ekonomiska politiken -
Pensionsmålet. "Senast 2040 ska den försäkringsbara delen av 
pensionsskulden vara försäkrad. Vi börjar 2022 med byte av 
tryggandeform för den förmånsbestämda ålderspensionen (FÅP)".   
 
Ökade kostnader 
I Budget 2022 har 45 mnkr reserverats för att genomföra byte av 
tryggandeform baserat på en kostnadsuppskattning från april 2021. 
Enligt aktuella premieindikationer oktober 2022 uppgår kostnaden till 
cirka 91 mnkr vilket innebär en tillkommande kostnad om cirka 46 mnkr.  
 
Kostnadsökningen för byte av tryggande av förmånsbestämda pensioner 
följer den allmänna kostnadsökningen för pensioner som mellan åren 
2022 och 2023 totalt uppgår till cirka 230 mnkr varav cirka 50 mnkr 
beror på det nya pensionsavtalet som träder i kraft 2023. Det som 
därutöver driver upp pensionskostnaderna är den kraftigt stigande och 
höga inflationen som påverkar via både inkomst- och prisbasbelopp 
samt ränta. 
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Kostnaden för byte av tryggande påverkas även av förändringar i 
pensionsunderlaget (definitiva löner, antal anställda med lönedelar 
överstigande 7,5 inkomstbasbelopp samt anställningstid). Den 
uppskattade kostnaden om 45 mnkr i Budget 2022 byggde på 
pensionsprognos våren 2021 och det har skett stora förändringar sedan 
dess som påverkar både pensionsskuld och pensionskostnader.  
 
Beslutsunderlag 
Jonas Nilsson, finansansvarig, redogör för ärendet vid dagens 
sammanträde. 
 
Kommunchefens skrivelse daterad den 19 oktober 2022 där följande 
sammanfattning framgår: Aktuellt byte av tryggande till försäkring 
omfattar samtliga intjänade pensionsförmåner för förmånsbestämda 
pensioner som inte är under utbetalning (vi köper ikapp och amorterar 
på skuld uppbyggd sedan 1998). Bytet innebär vidare att all framtida 
intjäning för berörda individer övergår till försäkring som betalas 
löpande mot premiefaktura från 2023, vi bygger ingen ny skuld. 
 
Till skillnad från tidigare försäkringslösningar (inlösen av intjänad 
pensionsrätt) som genomfördes 2020 och 2021 kan byte av tryggande av 
förmånsbestämd pension inte genomföras stegvis.  Därav förslag till 
beslut ovan om utökad kostnadsram för att möjliggöra byte av 
tryggandet enligt uppdrag i Budget 2022.  
 
Byte av tryggande innebär en resultateffekt om cirka 91 mnkr 2022. 
Beloppet som kommunen betalar in till försäkringsbolaget i premier för 
intjänad pensionsförmån sedan 1998 uppgår till cirka 245 mnkr exklusive 
särskild löneskatt om 24,26%.  
Likviditetseffekten uppgår till ca 300 mnkr inklusive löneskatt, och 
sammanlagt minskar kommunens pensionsskuld med cirka 12% per 
2022-12-31 (exklusive löneskatt och upplupna kostnader). 
 
Kortsiktigt innebär byte av tryggande inte några större effekter på Växjö 
kommuns pensionskostnader 2023, vi räknar med en lägre kostnad om 
cirka 2 mnkr. På längre sikt kan vi dock räkna med avkastning på 
försäkringen där överskott tillfaller Växjö kommun som kan användas till 
att finansiera framtida indexering och premier. 
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§ 333 Dnr 2022-00437 
 

Verkställighet av kommunfullmäktiges beslut om 
fond för investeringar i energieffektiva lösningar 
2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet ger kommunchefen i uppdrag att ta fram ett regelverk 
för dess hantering. 
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige fattade i § 164/2022 beslut angående fond för 
investeringar i energieffektiva lösningar 2022. Beslutet blev att uppdra 
till kommunstyrelsen att ta fram ett regelverk för dess hantering. 
 
Ärendet tas upp i arbetsutskottet för verkställighet. 
 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Kommunchefen  
 
För kännedom 
Ekonomiavdelningen 
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§ 334 Dnr 2022-00450 
 

Fastställande av markpris på Bredvik för etapp 8 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att priserna för tomtmarken blir 1300-1700 
kr/m2 råmark i det södra området på Bredvik enligt bild nedan. Priset 
lägesanpassas. För grovterrasserade tomter tillkommer 120 kr/m2. 
 
Bakgrund 
Detaljplanen för Bergkvara 6:26 m.fl. (Bredvik) vann laga kraft 2014-01-
09. Totalt innefattar detaljplanen ca 500 bostäder. Allmänhetens 
intresse för Bredvik har succesivt ökat i takt med att bebyggelsen i 
området färdigställts samt beslutet från Region Kronoberg att flytta 
sjukhuset till Räppe. 
 
I den norra delen av bostadsområdet är all tomt- och kvartersmark 
slutsåld. Den består till största delen av flerbostadshus och 
radhusbebyggelse. Nu pågår arbetet att fortsätta exploateringen av den 
södra delen av Bredvik som till största delen består av 
småhusbebyggelse. En oberoende värdering är gjord för tomtmarken. 
Värderingen visar att tomtmarken har ett värde på mellan 1340 kr/m2 
och 2240 kr/m2 beroende på läget. Föreslagen prisnivå är lagd i det 
lägre spannet av värderingen med tanke på att möta kommande 
lågkonjunktur. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens skrivelse daterad 2022-10-10 där följande 
sammanfattning framgår: En markprisvärdering har gjorts för 
tomtmarken i stadsutvecklingsprojektet Bredvik i Växjö. Förslaget 
innebär att markpriset blir 1300–1700 kr/m2. För grovterrasserade 
tomter tillkommer 120 kr/m2. 
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§ 335 Dnr 2022-00486 
 

Gallringsbeslut för information i Kommunhälsans 
journalsystem CGM J4   

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunstyrelsen beslutar att gallra information i 

journalsystemet CGMJ4 avseende företagsjournaler, 
arbetsplatsjournaler och utredningar. 
 

2. Kommunstyrelsen beslutar att gallra ”systemgenererad 
information”, systemanpassningar, systemhantering och annan 
systeminformation. Gallringen kan genomföras under 
förutsättning att en systemdokumentation upprättats enligt 
kommunarkivets mall och att den information som bedömts som 
bevarandevärd har levererats till e-arkiv Växjö kommun. 

 
Bakgrund 
Den 1 maj 2019 bytte Kommunhälsan (som hör till HR-avdelningen) 
namn till Friskt arbetsliv. Verksamheten har under 2018 och 2019 
förändrats så att vissa tjänster inom företagshälsovården, såsom 
hälsoundersökningar, i stället levereras av extern leverantör och 
enheten fokuserar nu på strategiskt arbete med förebyggande och 
hälsofrämjande insatser. I samband med detta behövdes inte det 
journalsystem som använts för hälsoundersökningar längre. I väntan på 
leverans till e-arkiv Växjö kommun har verksamheten haft kvar 
systemet. 
 
Enligt gällande dokumenthanteringsplan för kommunstyrelsen ska 
patient- och företagsjournaler med tillhörande handlingar bevaras. Vid 
en genomgång av systemet, av verksamheten och kommunarkivet, har 
endast patientjournalerna visat sig innehålla bevarandevärd information. 
Patientjournalerna kommer att exporteras och överlämnas till 
arkivmyndigheten (Växjö kommunstyrelse) för att bevaras i e-arkiv Växjö 
kommun. Övrig journalinformation rekommenderar kommunarkivet 
gallras. 
 
Förutom patientjournalerna som ska bevaras och övrig 
journalinformation som bör gallras, återstår en del information i 
systemet i form av systemgenererad information, systemanpassningar, 
systemhantering och annan systeminformation. Denna information 
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tillför inte någon funktionalitet när journalsystemet släcks ned. Den 
information som behövs för att förstå den arkiverade informationen ska 
vara dokumenterad i en systemdokumentation enligt Växjö 
kommunarkivs mall. 
Enligt Riksarkivets föreskrifter och allmänna råd om elektroniska 
handlingar (upptagningar för automatiserad behandling) innebär gallring 
att: 

Förstöra allmänna handlingar eller uppgifter i allmänna 
handlingar eller vidta andra åtgärder med handlingarna som 
medför  
– förlust av betydelsebärande data,  
– förlust av möjliga sammanställningar,  
– förlust av sökmöjligheter, eller  
– förlust av möjligheter att bedöma handlingarnas autenticitet”  
(2 kap 1 § RA-FS 2009:1)  

 
När journalsystemet släcks ned kommer därmed en gallring att göras 
och för att en myndighet ska få gallra krävs gallringsbeslut. 
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§ 336 Dnr 2022-00505 
 

Extra aktieägartillskott till Vöfab för omställning till 
LED-belysning i kommunens verksamhetslokaler 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunfullmäktige beslutar om ett extra aktieägartillskott till 

Vöfab om 15 miljoner kronor för arbete med energieffektivisering, 
avseende omställning till LED-belysning i kommunens 
verksamhetslokaler. 
 

2. Aktieägartillskottet ges under förutsättning att Vöfabs styrelse 
beslutar om att ta emot detsamma. 
 

3. Kostnaden ska belasta gemensam finansiering år 2022. 
 
Bakgrund 
Kommunchefen har i en skrivelse den 14 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår att 
energieffektiviseringar är en viktig del för att stärka kommunens 
robusthet, särskilt i dessa tider. Kommunchefen konstaterar att Växjö 
kommun har kommit långt med utbytet av utomhusarmaturer och 
behöver nu bredda det uppdraget och låta Vöfab öka takten för 
energieffektiviseringar. Detta kan göras genom att byta ut LED-
armaturer i befintligt fastighetsbestånd. 
 
För att säkerställa att bolaget genomför detta i snabb takt satsas därför, 
efter förslag initierat av kommunstyrelsens ordförande, 15 miljoner 
kronor för att nå i mål. Detta görs i form av ett extra aktieägartillskott 
till Vöfab. 
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§ 337 Dnr 2022-00518 
 

Översyn av hemsändningsbidrag 2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att höja ersättningen till lanthandlare, som 
kommunen ingått avtal med om hemsändning, till 200 kr per 
försändelse. Beslutet gäller från och med kvartal 4, 2022. 
 
Bakgrund 
Växjö kommun har sedan 2019 ett gällande avtal med 4 lanthandlare om 
hemsändning av varor till kunder. Avtalet tillsammans med riktlinjerna 
reglerar villkoren för hemsändningen och med beloppet 150 kr per 
försändelse. Region Kronoberg betalar tillbaka 50% av beloppet efter 
varje kalenderår. 
 
Lanthandlare har framfört ett behov av kompensation för ökade 
drivmedelspriser. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefen har i en skrivelse, daterad den 24 oktober 2022, 
redogjort för ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen 
framgår att höjningen anses motiverad med hänsyn till ökade 
drivmedelspriser för hemsändning med bil. En ökning i enlighet med 
förslaget skulle innebära att Växjö komuns kostnader ökar med ca 
56,000 kronor till ca 230,000 kronor. Baserat på samma volym/antal 
hemsändningar som 2021. 
 
Yrkanden 
Ordförande Andreas Olsson (C): Kommunstyrelsen beslutar att höja 
ersättningen till lanthandlare, som kommunen ingått avtal med om 
hemsändning, till 200 kr per försändelse. Beslutet gäller från och med 
kvartal 4, 2022. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Andreas Olsson (C) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att arbetsutskottet beslutar enligt eget yrkande. 
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§ 338 Dnr 2022-00501 
 

Maxtaxa för bygg- och rivningsavfall 2023 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunfullmäktige antar maxtaxa för bygg- och rivningsavfall 2023 
enligt till ärendet bilagt förslag från SSAM. 
 
Bakgrund 
Södra Småland Avfall och Miljö (SSAM) har till respektive delägare 
lämnat förslag till maxtaxa för bygg- och rivningsavfall för 2023. 
 
Begreppet ”hushållsavfall” har ersatts i lagstiftningen av det EU-rättsliga 
begreppet ”kommunalt avfall”. I samband med det beslutet hamnar 
byggoch rivningsavfall från icke yrkesmässig verksamhet under 
kommunalt ansvar från och med 1 januari 2023. Detta innebär att 
kommunens renhållningsfunktion ska erbjuda fastighetsnära insamling 
av bygg- och rivningsavfall, samt ta emot bygg- och rivningsavfall på 
ÅVC. 
 
SSAM kommer att möjliggöra för privata avfallsaktörer att bli 
auktoriserade för att samla in bygg- och rivningsavfall som uppstått från 
icke yrkesmässig verksamhet. Auktoriserade företag kommer bestämma 
prissättning och konkurrera sinsemellan så länge de uppfyller SSAM:s 
krav på tjänsten, t ex att erbjuda insamling i alla fem kommuner, 
drivmedel och miljökrav på fordon, lämna statistik mm, samt att inte 
överstiga maxtaxa. SSAM kommer inte utföra insamlingen i egen regi i 
någon kommun. 
 
Under november månad 2022 kommer SSAM annonsera om möjligheten 
att bli auktoriserad. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse den 20 oktober 2022 
-Beslut SSAM i § 49/2022 
-Tjänsteskrivelse från VD i SSAM om maxtaxa för bygg- och  
rivningsavfall 2023, daterad 2022-09-05 
-Bilaga 1 Maxtaxa för bygg- och rivningsavfall 2023 
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§ 339 Dnr 2021-00573 
 

Revidering av Tillämpningsanvisningar angående 
vård- och omsorgsavgifter i Växjö kommun för 2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunfullmäktige beslutar om revidering av punkt 6, 

Transport av avliden, kapitel 3 i ”Tillämpningsanvisningar för 
vård- och omsorgsavgifter i Växjö kommun”. 
 

2. Den nya avgiften börjar retroaktivt gälla från och med 1 
november 2022.   

 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige beslutade den 23 november 2022 om 
tillämpningsanvisningar för vård- och omsorgsavgifter från och med 
2022-01-01. 
 
Växjö kommun har från och med 8 februari 2022 ett nytt upphandlat 
avtal av transport av avliden från särskilt boende/tillfällig placering till 
bårhus. Enligt tillämpningsanvisningarna från 2022-01-01 grundar sig 
avgiften på avtalat pris för transporten plus tillägg för 
administrationskostnad. Det nya avtalet ger kommunen en förändrad 
självkostnad och beloppet justeras från 695 kronor + moms till 666 
kronor + moms.  
  
Beslutsunderlag  
-Ordförandes förslag till beslut den 26 oktober 2022 
-Beslut omsorgsnämnden § 41/2022 
-Beslut för arbete och välfärd § 122/2022 
-Bilaga 1, revidering kapitel 3 punkt 6, från 2022-11-01 
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§ 340 Dnr 2022-00495 
 

Uppdrag om ny brandstation i Lammhult 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen ger Värends Räddningstjänst i uppdrag att 
tillsammans med berörda intressenter utreda förutsättningarna att 
bygga en ny brandstation i Lammhult.  
 
Bakgrund 
Direktionen för Värends Räddningstjänst har i § 44/2022 föreslagit att 
kommunstyrelsen ger dem i uppdrag att tillsammans med berörda 
intressenter utreda förutsättningarna att bygga en ny brandstation i 
Lammhult.    
 
Beslutsunderlag 
-Värends Räddningstjänsts förbundschefs skrivelse daterad den 6 
oktober 2022. 
 
Yrkanden 
Pernilla Tornéus (M): Kommunstyrelsen ger Värends Räddningstjänst i 
uppdrag att tillsammans med berörda intressenter utreda 
förutsättningarna att bygga en ny brandstation i Lammhult.  
 
Beslutsordning 
Ordförande Andreas Olsson (C) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att arbetsutskottet beslutar enligt Pernilla Tornéus (M) 
yrkande. 
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§ 341 Dnr 2022-00496 
 

Uppdrag om renovering av brandstation i Braås  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen ger Värends Räddningstjänst i uppdrag att 
tillsammans med berörda intressenter utreda förutsättningarna att 
renovera befintlig brandstation i Braås.   
 
Bakgrund 
Direktionen för Värends Räddningstjänst har i § 45/2022 föreslagit att 
kommunstyrelsen ger dem i uppdrag att tillsammans med berörda 
intressenter utreda förutsättningarna att renovera befintlig 
brandstation i Braås. 
 
Beslutsunderlag  
-Värends Räddningstjänsts förbundschefs skrivelse daterad den 6 
oktober 2022.  
 
Yrkanden 
Pernilla Tornéus (M): Kommunstyrelsen ger Värends Räddningstjänst i 
uppdrag att tillsammans med berörda intressenter utreda 
förutsättningarna att renovera befintlig brandstation i Braås.  
 
Beslutsordning 
Ordförande Andreas Olsson (C) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att arbetsutskottet beslutar enligt Pernilla Tornéus (M) 
yrkande. 
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§ 342 Dnr 2022-00337 
 

Skrivelse om konsekvenser av hantering av 
resurspersonal på Norregårdsskolan - Christer 
Svensson (SD) och Conny Lindahl (SD) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar skrivelsen i enlighet med 
utbildningsnämndens yttrande med tillägget att yttrandet inte 
föranleder någon annan åtgärd från kommunstyrelsen.   
 
Bakgrund 
Conny Lindahl (SD) och Christer Svensson (SD) har inlämnat skrivelse till 
kommunstyrelsen angående: 

• Att kommunstyrelsen med målet att behålla anställd 
resurspersonal i nuvarande tjänstemängd på Norregårdsskolan, 
initierar samtal med berörda nämnder och bolag. 

• Att kommunstyrelsen uppdrar åt berörd instans att göra 
fördjupad konsekvensanalys av effekterna med nuvarande plan 
för elever, lärare, vaktmästeri och skolpersonal främst 
resurspersonalen på Norregårdsskolan. 

• Att kommunstyrelsen hörsammar synpunkter från personal och 
fackliga företrädare för berörda personalgrupper på 
Norregårdsskolan. 

• Att kommunstyrelsen utreder huruvida samfinansiering i någon 
mån är lösningen som tillgodoser resurspersonalens önskemål. 

• Kommunstyrelsen verkar för en lösning som alla berörda parter 
kan acceptera. 

 
Beslutsunderlag 
Utbildningsnämnden har i § 147/2022 yttrat sig över skrivelsen. Av 
yttrandet framgår följande delar: 

• Det är viktigt att rektor behåller beslutsrätt i frågor om den egna 
organisationen utifrån de strukturella förutsättningar som 
kommunfullmäktige och utbildningsnämnden ger.  

• Utbildningsförvaltningen och Vöfab har genomfört 
budgetuppdraget att genomföra den professionalisering och 
centralisering av vaktmästaruppdraget som efterfrågats och 
beslutas. Det har inte varit möjligt att genomföra uppdraget utan 
att anpassningar har skett.  
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• Norregårdsskolan har säkerställt elevernas stödbehov genom att 
utöka antal elevassistenter/skolresurser och antal timmar de gör 
med eleverna – utifrån de behov som skolan har och den 
strukturella förutsättningen att vaktmästararbetsuppgifter bör 
utföras av medarbetar med kompetens för dessa arbetsuppgifter.  

• Riskbedömningar har genomförts tillsammans med fackliga 
organisationer på såväl lokal som central nivå. 

 
Utbildningsnämnden har sedan tidigare beslutat att följa effekterna av 
denna omorganisering. Förvaltningen har därför tillsammans med Vöfab 
beslutat att halvårsvisa uppföljningar ska genomföras – dessa ska sedan 
redovisas till utbildningsnämnden. 
 
I den mån kommunstyrelsen önskar föreslår därför utbildningsnämnden 
att kommunstyrelsen efterfrågar de uppföljningar som görs och om 
behov finns agerar på dessa.  
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§ 343 Dnr 2022-00386 
 

Medborgarförslag om att riva slottsruinen på Hissö 
och bygga ett lekland 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget.   
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit till kommunstyrelsen gällande att 
riva slottsruinen på Hissö samt bygga en version av Tolkiens alvstäder 
på platsen i stället. Som exempel nämns Lothlorien eller Vattnadal.  
 
Kommunfullmäktige har i § 181/2022 överlämnat beslutanderätten i 
ärendet till kommunstyrelsen. 
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§ 344 Dnr 2022-00326 
 

Medborgarförslag om fest för att fira 100 000 
medborgare  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget.   
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om fest för att fira när Växjö 
kommun når 100 000 invånare. 
 
Kommunfullmäktige har i § 181/2022 överlämnat beslutanderätten i 
ärendet till kommunstyrelsen. 
  
 
Beslutsunderlag 
Yttrande från KF presidium § 77/2022 
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§ 345 Dnr 2022-00410 
 

Medborgarförslag om rundvandring på CLV 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att frågan om 
sjukhusets lokalisering är en fråga för Region Kronoberg. 
 
Mot bakgrund av att regionfullmäktige beslutat att investera i ett nytt 
akutsjukhus i Räppe så har Växjö kommun och Region Kronoberg 
tecknat en avsiktsförklaring för utveckling av befintligt sjukhusområde. 
Av denna framgår bland annat att parterna ska verka för en tydlig och 
transparant information till invånare i Kronobergs län (och Växjös 
kommun) under genomförandeprocessen. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslaget att Växjö kommun 
tillsammans med Region Kronoberg anordnar en visning av CLV och att 
man redovisar för- och nackdelar med CLV eller nytt sjukhus i Räppe. 
 
Kommunfullmäktige har i § 181/2022 överlämnat beslutanderätten i 
ärendet till kommunstyrelsen. 
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§ 346 Dnr 2022-00377 
 

Medborgarförslag om fler laddstolpar till elbilar 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att instämma med 
förslagsställaren om behovet av fler publika laddstationer. Växjö 
kommun jobbar ständigt för att bygga ut laddinfrastrukturen och 
möjliggöra laddning där det behövs. 
 
I dagsläget planerar kommunen för fler publika laddstationer kring 
Norrtull och kommer ta med förslagsställarens synpunkt om placering 
på Risingevägen i sitt fortsatta arbete.  
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om fler laddstolpar till elbilar. I 
förslaget tas stadsdelen Öster som exempel. Det finns inte en enda 
laddstolpe att tillgå där. 
 
Kommunfullmäktige har i § 181/2022 överlämnat beslutanderätten i 
ärendet till kommunstyrelsen 
 
Beslutsunderlag  
Yttrande från Växjö Kommunföretag AB (VKAB) § 105/2022  
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§ 347 Dnr 2022-00421 
 

Val av begravningsombud 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att utse Therese Jaramillo till 
begravningsombud för Växjö kommun.    
 
Bakgrund 
Länsstyrelsen ska, i enlighet med 51 § begravningsförordningen 
(1990:1147), utse begravningsombud för en tid av fyra kalenderår, räknat 
från och med första 1 januari året efter det år då det hållits val till 
kommunfullmäktige. Verksamhetsområdet för ett begravningsombud 
omfattar församlingarna inom en kommun. 
 
Växjö kommun har getts tillfälle att till Länsstyrelsen föreslå en för 
uppdraget lämplig och kvalificerad person som kan förordnas som 
begravningsombud. Vid denna bedömning ska särskild hänsyn tas till 
kunskaper inom ekonomi samt till kunskap om och förståelse för olika 
religioner, livsåskådningar och begravningsseder.  
 
Länsstyrelsen betonar att uppdraget inte är politiskt, och ser gärna att 
kommunen föreslår personer som inte innehar uppdrag i Svenska 
kyrkan. Däremot är medlemskap inget hinder. 
 
Beslutsunderlag 
Ifylld intresseanmälan att förordnas till begravningsombud för tiden 1 
januari 2023–31 december 2026 
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§ 348 Dnr 2022-00002 
 

Inkomna och besvarade skrivelser av intresse samt 
inkomna inbjudningar och protokoll, september-
december 2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Kansliavdelningen lämnar en redovisning av inkomna och besvarade 
skrivelser av intresse samt inkomna inbjudningar och protokoll. 
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§ 349 Dnr 297092 
 

Övrigt 

Inget övrigt togs upp på sammanträdet. 
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§ 350 Dnr 2022-00528 
 

Information om Riktlinjer för 
resultatutjämningsreserv (RUR) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Anna Rosander, ekonomi- och finanschef, redogör för 
kommunledningsförvaltningens förslag på riktlinjer för 
resultatutjämningsreserv (RUR) inom Växjö kommun. 
 
Riktlinjerna är planerade att behandlas i kommunstyrelsen den 8 
november 2022 samt på kommunfullmäktige den 22 november. 
 
 
 


